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ACTA NÚM. A39 

  

Comissió d’Alumnat i d’Ocupabilitat:  

  

Anabel Galán Mañas 

Francesc Accensi i Alemany 

Jenifer Barrero Victorio 

Ian Blanes García 

Xavier Gabarrell Durán 

Jordi Grau Rebollo 

Montserrat Masoliver Puig 

José Luis Muñoz Moreno 

Silvia Piqueras Leon 

Rosa Maria Sebastián Pérez 

Anna Vale Martínez 

Esther Zapater Duque 

A les 10 h del dia 13 de desembre de 
2024 es reuneixen en l’entorn Teams, per 
videoconferència, sota la presidència de 
la vicerectora d’Estudiants i d’Ocupabilitat, 

Anabel Galán Mañas, els membres de la 
Comissió d’Alumnat i d’Ocupabilitat 
assenyalats al marge.  
  

  

  

 

S’ha excusat d’assistir a la reunió Jordi Barbé García, Ander Chamarro Lusar, Margarita 

Freixas Alas, Enric Marín Otto, Carlos Martínez Lizama, Dolors Sales Pujol, Laura 

Santamaría Guinot, Ramon Vilanova Arbós. 

  

No hi assisteixen els senyors Josep Artigas Campuzano, David Capel Martos, Jaume 

Cladera Payeras, Ona Farré Perisé, Alba Gual Bascompte i Cristina Santos Gutiérrez. 

 

Hi assisteixen, amb veu i sense vot, Silvia Altafaja Vela, Edelmira Badillo Jiménez,  Lluís 

Casas Duocastella, Laura Duarte Campderrós, Cristina Fernández Córdoba, Àngels 

Guimerà Guinot, Georgeta Ion, Virginia Luzón Fernández, Eva Miquel Valdés, Dafne 

Muntanyola Saura, Antoni Palomo Pérez, Albert Pastor Martínez, Jordi Prat Fernández, 

Susana Sánchez Ceba i Núria Simelio Solà.  

  

Hi actua com a secretari Pedro de Alcántara-García Briones, cap del Gabinet Jurídic.  

  

Ordre del dia  

   

1.  Aprovació de l’acta de la darrera sessió. 

2.  Informe de la presidenta de la Comissió. 

3.  Aprovació de les convocatòria del 22è Premi Argó a treballs de recerca de batxillerat 

i projectes de cicles formatius de grau superior. 

4.  Assumptes de tràmit. 

5.  Torn obert de paraules. 

 

Desenvolupament de la sessió  

  

La presidenta dona la benvinguda als nous membres de la Comissió i agraeix la feina 

feta als membres sortints.  

  

1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió  

  

Per assentiment, la Comissió d’Alumnat i d’Ocupabilitat acorda aprovar l’acta de 

la sessió de 3 d’octubre de 2024.  
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2. Informe de la presidenta de la Comissió  

   

La presidenta inicia el seu informe parlant de les Beques Impuls. Explica que, el passat 

3 de desembre, en el marc del Dia Internacional de les Persones amb Discapacitat, es 

van lliurar les Beques Impuls per al curs 2024-2025. Aquesta era la 16a. edició. Es tracta 

d'una línia d’ajuts per a estudiants amb discapacitat de la UAB, sobretot per a estudiants 

en situació de dependència. Els beneficiaris poden rebre un ajut econòmic en concepte 

d'assistència personal durant la jornada acadèmica i de mobilitat en el cas que, degut a 

la seva discapacitat, tinguin dificultats per fer ús dels transports públics col·lectius de 

forma autònoma o requereixin de suport per fer ús de transports específics des del seu 

lloc de residència fins al centre.  

 

Es van donar beques a 8 estudiants de forma paritària per gènere (3 estudiants de la 

Facultat de Ciències de la Comunicació, 2 de la Facultat de Traducció i d’Interpretació, 

1 de l’Escola d’Enginyeria, 1 de la Facultat de Ciències Polítiques i Sociologia i 1 de 

Ciències Polítiques). 

   

Explica que com a conseqüència de la dana al País Valencià es va crear una 

convocatòria d'ajuts per a 50 estudiants dels municipis declarats zona catastròfica. 

Inicialment s'hi va contactar per telèfon i després se'ls va enviar un formulari per recollir 

les seves necessitats. De moment, sabem que 7 tenen necessitats de caire econòmic, 

1 té necessitats de suport administratiu, 5 tenen necessitats de suport acadèmic i, 

finalment, 2 tenen altres necessitats com ara suport psicològic o trobar una feina 

compatible amb els estudis. La Comissió d’Emergències es reunirà la setmana vinent i 

decidirà el primer paquet d'ajuts.  

 

Pel que fa a l’ocupabilitat, el Servei d’Ocupabilitat ha creat uns materials d'orientació 

professional. Explica que hi ha dues vies per accedir-hi: a través del web del Servei 

d’Ocupabilitat, mitjançant un formulari, i a l’espai del Campus Virtual al qual pot accedir 

tot l'alumnat de la UAB, que es va obrir recentment i on en breu es penjaran aquests 

materials. 

 

Explica que el 19 d’octubre de 2024 es va celebrar la tercera edició del programa de 

mentoria. El primer any hi van participar 15 parelles i el segon any, 75. Aquest any tenim 

148 parelles. Les parelles estan integrades per un alumni amb experiència en lideratge 

de projectes o d'equips i un estudiant de quart o acabat de titular. Comenta que en 

aquest programa compta amb un seguit de sessions de formació en les quals participen 

tant els estudiants com els alumni i un seguit de trobades amb les parelles. 

  

Informa de les mobilitzacions d’estudiants arran de la dana. Hem tingut dues 

mobilitzacions. La primera mobilització va tenir lloc del 6 a l’11 de novembre de 2024, la 

va convocar la Federació Nacional d’Estudiants de Catalunya (FNEC) i s’hi van adherir 

l’equip de rugbi els Centaures de l’Autònoma, l’Associació de la UAB per a les Relacions 

Internacionals UNANIMUN i el Grup d'Acció Universitària de la Joventut Nacionalista de 

Catalunya de la UAB (GAU JNC UAB), tots ells inscrits a elDirectori. I la segona 

mobilització va ser el 12 de novembre i la va convocar el Sindicat d’Estudiants dels 

Països Catalans (SEPC) en solidaritat amb el País Valencià. Comenta que no consta 

cap incidència al campus, ja que l’objectiu era fer accions fora de la universitat. 
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Comenta que després del pont ens hem trobat un munt de pintades de caràcter nazi per 

tot el campus. De seguida es va demanar que s'esborressin i es va posar en contacte 

amb els col·lectius d'estudiants per si algú sospitava qui podia haver-les fet. Tothom va 

coincidir a dir que devia ser gent de fora de la universitat, com ja va passar fa un parell 

d'anys. 

  

Explica que el proper diumenge se celebra la Cursa de la UAB. Aquesta cursa 

s'organitza en suport a la Marató de TV3 per recollir diners que enguany es dedicaran a 

les malalties respiratòries. Finalitza el seu informe comentant que el Concert d'Hivern de 

la UAB que ofereixen els estudiants se celebrarà el 19 de desembre a les 13 h al Teatre 

i que, el mateix dia, a les 18.30 h hi haurà el concert de Nadal a l’auditori de Lletres. 

   

La presidenta dona la paraula a la vicerectora de Comunicació, que explica que el 

campus obrirà les portes als futurs estudiants els dies 5 i 6 de febrer de manera 

presencial i el dia 7 de febrer ho farà en línia. Respecte a la comunicació de l’activitat a 

xarxes socials informa que recentment s’ha entrat a TikTok, un cop verificat que aquesta 

xarxa respecta la normativa UE sobre protecció de dades de caràcter particular. També 

s’ha fet un anàlisi de la participació a altres xarxes socials, com ara Facebook, X i 

Instagram. S’ha descartat Bluesky perquè no garantia el tractament adequat de dades 

de caràcter personal. En torn obert s’ha preguntat si s’ha valorat la participació 

institucional a X. La vicerectora diu que sí que s’ha valorat i que s’ha considerat que s’hi 

ha d’estar perquè és un mitjà de comunicació més i que s’utilitza únicament com a una 

prestatgeria tecnològica però que no es fa servir per traslladar missatges polítics de la 

institució.  

  

 

3. Aprovació de la convocatòria del 22è Premi Argó a treballs de recerca de batxillerat i 

projectes de cicles formatius de grau superior.  

 
La presidenta informa que la Universitat té la necessitat de d’aprovar les  bases de la 
convocatòria pel 2025 el 22è Premi Argó a treballs de recerca de batxillerat i projectes 
de cicles formatius de grau superior. Aquest premi té la finalitat de reconèixer l’esforç 
dels estudiants en l'aprenentatge i en la recerca i d’incrementar els vincles amb els 
centres d’ensenyament secundari. 
 
Finalitzada la presentació s’obre un debat sobre si s’ha valorat l’impacte que té dur a 
terme aquest projecte. La directora de l’ICE diu que s’hi està treballant i en breu es vol 
fer una presentació amb aquestes dades. També es trasllada la idea que el cost del 
Programa que s’aprova es vol traslladar al pressupost ordinari de la Universitat. 
  
Per assentiment, la Comissió d’Alumnat i d’Ocupabilitat acorda el següent:  
 
PRIMER.- Aprovar la convocatòria del 22è Premi Argó per a Treballs de Batxillerat 
i Projectes de CFGS 2025 (Annex núm. 1). 
 
SEGON.- Encarregar a la vicerectora d’Estudiants i d’Ocupabilitat l'execució i el 
seguiment d’aquest acord. 
 
TERCER.- Comunicar el present acord a la vicegerent competent en matèria 
d’ordenació acadèmica, per tal que porti a terme les mesures necessàries per a 
fer-los efectius. 
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4. Assumptes de tràmit.  

  

No n’hi ha cap.  

  

  

5. Torn obert de paraules.  

   

No hi ha cap intervenció.  

  

  

A les 10.25 h la presidenta aixeca la sessió, de la qual, com a secretari, estenc aquesta 

acta.  

  

El secretari                  Vist i plau  

                    La presidenta  

  

  

 


